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Akademik Değerlendirme Kurulu, çalışmalarına ilişkin faaliyet raporunu Rektör Ataç'a sundu 

Akademik değerlendirme tamamlandı 
;imlAlper URUŞ 

Akademik Değerlendirme 
Kurulu, altı aydan bu ya
na sürdürdüğü çalış

malara ilişkin faaliyet raporunu, 
8 Haziran Pazartesi günü Rektör 
Prof. Dr. Engin Ataç'a sundu. 

Anadolu Üniversitesi'nde öğ
retim üyeliğine yükseltme ve 
atanma ilkelerine ilişkin değer
lendirme ölçütlerini belirlemek 
amacıyla, Ocak ayından itiba
ren her çarşamba günü toplanan 
Akademik Değerlendirme Kuru
lu; profesör, doçent ve yardımcı 
doçent olmak için gereken ko
şulları belirledi. 

Üç grup çalıştı 
Altı aylık akademik değerlen

dimıe süreci boyunca Prof. Dr. 

Yavuz Odabaşı başkanlığında 
üç gruba ayrılarak çalışmalarını 
yürüten kurul; sosyal bilimler, 
sanat ve fen, sağlık, mühendislik 
birimleri oluşturarak; bu birim
lerin kendi özel durumlarıyla il
gili bilgiler hazırladı. 

Daha sonra kurula getirilen 
çalışmalar, sanata özel durum
ları içeren ve fen, mühendislik, 
sosyal bilimler ile sağlık birimle
rini ilgilendiren bilgiler olarak 
iki ayrı metin biçiminde Ataç'a 
sunuldu. 

Üniversiteler incelendi 
Prof. Dr. Yavuz Odabaşı, ça

lışmalar süresince yurtiçinde 
on; yurtdışında da İngiltere, Al
manya ve Avustralya'daki üni
versiteler olmak üzere bu konu-

da benzer çalışmalar gösteren 
birçok üniversitenin akademik 
değerlendirme raporlarının in
celendiğini söyledi. 

Odabaşı, Anadolu Üniversite
si'nin kendine özgü yapısını gö
zönünde bulundurarak ve diğer 
üniversitelerde uygu !anmasına 
karşın sorun yaratan konuların 
elenerek değerlendirme raporu
nun hazırlandığına dikkat çekti. 

Objektif ölçütler 
Öğretim üyelerinin, akademik 

anlamda kendi durumlarının 
farkına varmalarını ve objektif 
bir ölçü getirmeyi amaçladıkla
rını vurgulayan Odabaşı, yapı
lan çalışmaların ve alınan karar
ların, hiçkimsenin ilerlemesini 

engellemeye yönelik olmadığını 
ifade etti. 

Hakemli dergiler 

Akademik Değerlendirme Ku
rulu, Üniversitesi'nin çıkaracağı 
hakemli dergilerin yapısını oluş
turmak amacıyla yürüttüğü ça
lışmayı da Haziran ayı içerisin
de sona erdirecek. 

Akademik Değerlendirme Ku
rulu; Prof. Dr. Uğur Demiray, 
Prof. Dr. Yusuf Öztürk, Prof. 
Zehra Çobanlı, Prof. Dr. Burhan 
Erdem, Prof. Dr. Altuğ İftar, Prof. 
Dr. Gürhan Can, Prof. Dr. Lale 
Zor, Prof. Dr. Beyhan Ataç ve 
Prof. Dr. Mustafa Kara'dan 
oluşuyor. 

Radyo A yaza hazır 
Radyo A-Anadolu Üni
versitesi, 1 Temmuz'dan 
itibaren yaz dönemi yayı
nına başlıyor. Radyo, 28 
Eylül'den sonra geceleri 
de yayın yapmak için 
hazırlıklarını sürdürüyor. 

Yaz okulu 
hazırlığı 

Öge DEMİRKAN Mart ayında FM bandı 101.5 
frekansından yayına başlayan 

Radyo A-Anadolu Üniversitesi, 1 
Temmuz'dan itibaren yaz dönemi 
yayınına geçiyor. Deneme yayınları
nın tamamlanmasıyla birlikte normal 
yayın sürecine giren Radyo A'nın yaz 
yayın dönemi 28 Eylül'de sona ere
cek. 

Radyo A yayın sorumlusu Arş. Grv. 
Hakan Ergül bugüne kadar yapılan 
yayının deneme yayını olduğunu vur
gulayarak, "Deneme yayını için ge
çerli olan kimi aksaklıklar burada da 
oldu. Ama yine de biz, bu deneme 
yayını süresince teknik donanımdan 
tutun da spikerlerin mikrofon alışkan
lıkları kazanmalarına ve hatta haber 
birimlerinin alt yapısının tamamlan
masına kadar daha iyi bir radyo yayı
nı için nelere gereksinimimiz olduğu
nu öğrendik" dedi. 

Şimdiye dek yapılan yayının tüm 

Döner sermayelere 
düzenleme 

3. sayfada 

Yaz okulu ücretleri belli olurken; 
açılması planlanan dersler, final sı
navlarından sonra saptanacak. 

Alper URUŞ 

Yaz okulu uygtda
ması, kredili sis

temde eğitim veren fa
kültelerde Temmuz ayı 
içerisinde başlayacak. 
Yaz okulunda açılması 

• düşünülen dersler ise 
yı I sonu final sınavla
rından sonra kesinlik 
kazanacak. 

cesfoesrcak bakıldığını 
vurgulayan fakülte sek
reterleri, 8 Mayıs'ta 
Resmi Gazete' de ya
yımlanan Maliye Ba
kanlığı'nın 23336 sayı
lı kanunu gereği 1 ders 
saati için belirlenen 
ücretin Mühendislik 
Mimarlık Fakültesi'nde 
)14 bin, Eczacılık Fa
kültest'nde 271 bin, 
fğıtim, Fen ve iletişim 
Bilimleri Fakültele
ri'nde 157 bin TL ola
rak açıklandığını kay
dettiler. 

Radyo A yaz döneminde de dinleyicileri ile buluşmaya devam edecek 

Konu hakkında gö
rüştuğümüz fakülte 
Sekreterleri, genel ola
rak öğrencilere verilen 
ders seçme formlarının 
kendilerine ulaştığını; 
hangi dersin açılacağı
nın ise fakültelerin yö
netim kurullarındaki 
görüşmeler sonucunda 
betli olacağını belirtti• 
ler. 

Bu arada Bilecik 
Meslek Yüksekokulu, 
Sosyal Bilimler, Fen Bi
limleri ve Sağlık Bilim
leri Enstitüleri'nde ya
zokufu" açılmayacak. 
Diğer fakültelerde ise 
hangi derslerin açıla
cağı kayıt tarihleriyle 
birlikte finallerden son
ra duyurulacak. 

olumsuzluklara karşın Radyo A ekibi 
için öğretici olduğuna dikkat çeken 
Hakan Ergül, önümüzdeki yayın dö
neminde Radyo A dinleyicileri için 
daha iyi bir yayın hedeflediklerini be
lirtti. 

Radyo A'nın yayın çizgisini belirle
mek için sürekli toplantılar düzenle
diklerini ifade eden Ergül, bu toplan-

Turizm, sezona durgun 
başladı 

4. sayfada 

tılarla "daha kimlikli" bir yayıncılık 
anlayışının sınırlarını çizmeye çalış
tıklarını söyledi. 

Radyo A'nın amacının tarafsız ha
berler, düzeyli söz ve müzik prog
ramları olduğuna işaret eden Hakan 
Ergül; "Kimlikli bir yayımcılık anlayı
şıyla dinleyicimize ulaşmayı hedefli
yoruz" dedi. 

Mühendislik Mimar• 
lık, Eğitim, Fen, Eczacı• 
!ık ve iletişim Bilimleri 
Fakülteleri'nde yaz 
okulu açılması düşün-

Kampus sanatla 
daha güzel 

Konservatuvar' dan 
futbol resitali 

5. sayfada 7. sayfada 

Mezunlar, yemekte 
buluştu 

1 8. sayfada 



İktisadi ve İdari 

Görüşler 

ilimler Fakültesi'ıide 

ö w ...... enci ne istiyor? 
Mustafa Karagöz 
İşletme 3 

Fakültemizdeki 
eğitim niteliği üzerin 
de durmak istiyo
rum. 

Fakültemiz kendi 
alanında ülkemizin 
en eski ve köklü ku
rumlarındandır. Eği

time geçtiği tarihten itibaren ülkemi
zın sosyo-ekonomik kadrolarına 
önemli isimler yerleştirmiştir. Ülke
mizin son yarım asırda geçirdiği sos
yo-ekonomik değişimlerden doğru
dan fakültemiz de etkilenmiştir. Yıl
lardan beri yönetime gelen siyasi ik
tidarların eğitime bakışları bütün eği
tim kurumlarında olduğu gibi fakül
temize de değişik şekillerde yansı
mıştır . Eğitimin , iktidarların bakış açı
~ına paralel olarak gittikçe kalitesinin 
düşmesi, paralı eğitimle iyice doruğa 
çıkan eğitim eşitsizliği, pratiğe da
yanmayan içi boş teorik eğitimin an
layışı bunların sadece bir kaçıdır. 

Kendi gözlemlerime dayanarak, fa
kültemizdeki eğitim anlayışını sorgu
ladığımda, önümüzdeki sene mezun 
olacağını bölümün, gelecekteki ha
yatımda bana fazla bir katkısı olaca
ğını düşünmüyorum. Derslere devam 
mecburiyetinin olmaması, sınıfların 
çok kalabalık olması, sınav sistemi, 
geçme sistemi bu düşüncelerimi des
tekleyen başlıca etmenler. Dileğim 
bu eksi ve köklü kurumun adına ya
kışır bir biçimde eğitim sisteminin 
içinde yer alabilmesi için gereken ko
şulların bir an önce hayata geçirilme
si. 

Selçuk Aydın 
Maliye 4 

Anadolu Haber ga
zetesinde öğrenci is
teklerine yer verilme
si çok güzel bir uy
gulama bence. Bu 
sayınızda İkitisadi ve 
İdari Bilimler Fakül
tesi'ne yer verdiğini

zi duyunca biz de uygulanmasını ar
zuladığımız isteklerimizi ilgili yerlere 
iletme fırsatı bulduk. Buna göre istek
lerimiz: 

- Anadolu Haber gazetesinin daha 
rahat bulunması 

- Kampus girişlerinde daha sıkı bir 
kontrol sisteminin uygulanması için 
gerekenin yapılması 

- Mediko Sosyal'de öğleye kadar 
değil, tüm gün hizmet vermesi 

- Kampusün güzelliklerinden olan 
Japon bahçesinin herkese açık olma
sını istiyoruz 

Nuray Zazaoğlu 
işletme 2 

Ben İ.İ.B.F İşletme 
2. sınıf öğrencısiyim. 
Okulumu ve fakülte
mı çok seviyorum. 
Sınav sistemi ve sınav 
programından mem
nunum. Fakat 1-3 ve 
2-4 barajları çok stres 
yaratıyor. Bunların 

kaldırılmasını istiyoruz. Ayrıca tek 
ders affı geldiği hakkında söylentiler 
var. Eğer doğruysa çok iyi; değilse ge
tirilse iyi olur. 

Kantinimiz yetersiz; okulumuz çok 
kalabalık ve kontenjanımız çok fazla. 
Bu konuya çözüm getirilmesini isti
yoruz. Ayrıca kontenjan düşürüldük
ten sonra İngilizce hazırlık konuldu
ğu taktirde okulun puanı yükselece
ğinden kalitesinin artacağı düşünce
sindeyim. 

Murat Doğagüneş-Utku Akın 
İşletme 3 

- Kampusün içinde alışveriş merke
zi olması 

- Açıköğretim ile örgün eğitimin 
isim olarak ayrılması 

- İ.İ.B.F'de kontenjan azaltılması ve 
yoklama zorunluluğunun getirilmesi 

- Anfilerdeki Atatürk resimlerinin 
daha itinalı olması 

- Okulda öğrencilerin girebileceği 
kaliteli lokanta ve fastfoodlara yer ve
rilmesi 

- İ.İ.B.F içinde borsa ile ilgili özel 
bir faaliyet alanı oluşturulması 

- Üniversitenin tanıtımının çok da
ha iyi bir şekilde yapılması 

- Öğrencilerin dilek ve şikayetlerini 
bildirmeleri için düzenli bir sistemin 
oluşturulması başlıca isteklerimiz 
arasında. 

Didem Şimşek-Banu Dereçiçek 
Maliye 4-İktisat 4 

İktisadi ve idari Bilimler Fakülte
si'nde son sınıf öğrencisiyiz. Dörtse
nedir en büyük sorunumuz anfilerin 
yetersizliği. Okul hayatımız boyunca 
bu sorunun çözümünü bekledik, fa
kat hiçbirşey yapılmadı. Yerlerde 
oturarak ders dinlemenin verimi çok 
düşük oluyor. 

Fakülte kontenjanının yüksek ol
ması birçok konuda hem hocalarımı
zı hem de bizi engellemektedir. Bu 
nedenle birçok hocamızla diyaloğ
umuz yok denecek kadar az. 

Üniversite hayalimiz bu ve buna 
benzer birçok nedenle hüsrana uğra
dı. Bilimsel araştırmaya yönelik ders
ler, buna uygun bir kantin ortamı. Fa
kat bunun yanısıra sosyal açıdan 
okulumuzun öğrenciye birçok şeyi 
verme çabasında olduğunu görüyo• 
ruz. Anadolu Üniversitesi adının la
yık olduğu yerlerde görülmesi için 
üniversite yönetiminin ve hocaları
mızın bize yardımcı olmaları en bü
yük isteğimizdir. 

Nuri Ulukan-Elif Özbayramoğlu 
işletme 2 

Öğrencilere spor olanaklarının çok 
sınırlı olması, olan spor merkezinin 
de öğrencilere açık olmaması bizi 
üzüyor. 
Örneğin futbol sahasının, spor sa

lonunun, tenis kortlarının öğrencilere 
herzaman açık olmaması bunlardan 
birkaçı. 

İ.İ.B.F'nin arkasındaki basketbol 
sahasının çok bakımsız olması da 
spor yapmamazı engelleyen başka 
bir etmen. 

Bu sene düzenlenen panayırın bir 
gün sürmesini yeterli bulmuyoruz. 
Oysaki bütün fakülte öğrencileri bir 
yıl boyunca bu tür aktiviteleri bekle
mektedir. 

Üniversite genelinde yemek yene
bilecek yerlerin olmaması, geçen se
ne varolan merkez anfinin önündeki 
büfenin kapatılması, yerine yenisinin 
açılmaması öğrencileri yemek yeme 
konusunda sıkıntılara sokuyor. 

Kenan Başdağ 
iktisat 

Herhalde en bü
yük sorunlardan bir 
tanesi sınıfların aşırı 
derecede kalabalık 
olması bence iyi bir 
eğitimi engelliyor. 
Bunun yanında de
vam mecburiyetinin 

de olmaması insanları zaten kalaba
lık olan sınıflardan iyice uzaklaştırı
yor. Bunlara olumlu çözümler bulun
duğu taktirde İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi'nin şanı daha güzel olabilir. 
Tabi bunun yanında bu bölümlerde 
okuyan insanların bilinçlendirilmesi 
lazım ve vurdumduymazlıktan kurtu
lup biraz daha aktif hale gelinirse gü
zel sonuçlara ulaşılması ütopya hali
ne gelmez. 

_!Iy_gar Sın 
işletme 

Anadolu Üniversi
tesi İ.İ.B.F. öğrencisi 
olarak sorunlarımız: 

1- Öğrenci kulüp
leri az ve kulüpler 
hakkında bilgiye 
ulaşmak zor. 2-
Sportif faaliyetlere 

daha fazla önem verilmeli. 3- Öğren
cilerle öğretim üyeleri arasındaki ile
tişim kopuk. 4- Kampus içinde herke
sin kullandığı alanlarda tütün ve tü
tün urünleri yasaklansın. 5 Kütüpha
ne diğer ülkelerdeki gibi devamlı 
açık kalsın. 6- Bilgi işlem ınerkPzi ye
terli sayıda bilgisayara kavuşsun ve 
hepsi ınternete bağlansın. 7- Tuvalet
ler yenilensin ve alafranga oturak ko
nulsun. 8- Bahar şenliğinin süresi 
uzatılsın ve kantinde yiyecek çeşitle
ri artırılsın. 
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Batı Avrupa'da neler yapıyoruz? 

Almanya'ya 60'Iı yılların başından beri Türk vatandaşları 
işçi olarak akın akın gitti. Aradan geçen otuz yılı aşkın süre 
içinde çeşitli Avrupa ülkelerinde yaşayan Türk vatandaşları
nın nüfusu üç milyona yaklaştı. 

Bu zaman dilimi içinde ukültür'' başlı
ğı altına yazılacak her konu bu insanla
rın temel sorununu oluşturdu. Onların 
bu sorunları ne yazık ki araştırmalardan 
çok romanlara, filmlere konu oldu. 

Almanya ve diğer Avrupa ülkelerinde
ki Türk vatandaşlarının sorunlarıyla ilgi
lenen hatta onları tanıyan herkes onların 
çocuklarıyla ilgili eğitim sorununu bi
lir.Bu konuda onlara bir soran bin ah işi
tir. 

Anaokullarında karşılaşılan sorunlar, 
zeka özürlü sınıflarına konulan Türk ço-

Prof.Dr. Levend 
Kılıç 

cukları, meslek eğitimi ve yüksek öğretim sorunları ... 

Batı Avrupa ülkelerinde yaşayan Türk vatandaşlarına yö
nelik olarak Türkiye tarafından başlatılarak yürütülen ve so
nucunda Avrupa'da geçerli diploma sağlayan tek uygulama 
1987-1988 öğretim yılında üniversitemiz tarafından 
başlatılmıştır. 

Üniversitemiz, Batı Avrupa ülkelerinde yaşayan 
vatandaşlarımızın eğitim düzeyleriyle mesleki ve toplumsal 
konumlarının iyileştirilmesi amacıyla onlara uzaktan eğitim
öğretim hizmeti verilmesi için özel proje oluşturuldu. Bu 
çerçeve içinde Türkiye'de uygulanan açık yüksek öğretim 
programlarının bazıları 1987-88 öğretim yılından bu yana 
Köln'deki Batı Avrupa Bürosu aracılığıyla yurt dışında uygu
lanmaktadır. 

Bu güne kadar 1500 öğrenci bu programlardan diploma 
iJldı. Halen lisans programı olarak Yönetim ve Organizasyon, 
iktisat bölümlerinde, önlisans programı olarak Turizm ve 
Otelcilik, Dış Ticaret bölümlerinde eğitim sürmektedir. 

Almanya, İsviçre, Avusturya, Fransa, Hollanda, Belçika, 
Danimarka ve ltalya'da toplam 1500 öğrencimiz var. Bu öğ
rencilerimize Avrupa'nın 11 farklı şehrinde sınav düzenliyo
ruz. 

Rektörümüz Prof.Dr. Engin Ataç, Rektör Yardımcımız 
Prof.Dr. Fevzi Sünneli ile birlikte 27 Mayıs-3 Haziran 
arasında Köln'deki Batı Avrupa Bürosu'nu ziyaret etti ve Ba
tı Avrupa'daki öğrencilerimize yönelik yeni proıelerin hazır
lıklarını inceledi. 

Bu projeler neler? Sanal üniversite başlıyor. Uzaktan öğre
timde lntemet kullanımının ilk uygulaması önümüzdeki ay
larda Batı Avrupa'daki öğrencilerimize yönelik olarak başlı
yor. 

Batı Avrupa'daki programlarımızda okuyan ögrencilere 
yönelik Dilimiz Güzel Türkçemiz adı altında yeni bir Türkçe 
programı hazırlanacak. Kitabıyla, ses-görüntü kasetiyle ve ln
terneti içine alan çok ortamlı çağdaş bir Türkçe programı. 

Avrupa'nın önde gelen medya kuruluşlarından biri,i olan 
The European lnstiMe for The Media ile Avrupa'cla yaşayan 
Türk vatandaşlarına yonelik eğitim programlarının ön göruş
meleri yapıldı. 

Batı Avrupa'daki eğitim çalışmalarımız sad.~ce benim 
sözünü .~ttiğim konularla sınırlı değil. Uzay üniversitesi, 
Hagen Universitesi, Open University ile olan ilişkilerimizin 
de meyvelerini bu ilişkileri yürüten arkadaşlarımızdan 
önümüzdeki aylarda duyacağız. 

Anadolu Üniversitesi 
Haftalık İletişim Gazetesi 
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Döner sermayelere düzenleme 
. . . . Burak MAVi ESAM ile Maliye Bakanlığı tarafından or- başlatılacağını bildirdi. 

Eskışehır Ekon.omık v_e Sosyal taklaşa yürütülen ve döner sermayelerin Proje~le ilgili for_ml_arın oluş-
Araştırmalar Merkezı (ESAM) "d I d k turuldugunu ve bılgı toplama 

ve Maliye Bakanlığı, döner ser- ye~! ~n y~pı an ırı:na~ını apsayan p~o- işlemlerine başladıklarını kay-
mayelerin yeniden yapılandırıl- JE;, unıversıtelerdekı doner serma~~IE;rın deden Aydın, tüm bilgilerin 15 
ması için ortak bir proje yürütü- bı~ çatı_ al!ında toplanm~ını ve T~.ır~ı- Temmuz'a kadar Muhasebat 
yor. Türkiye genelinde sayıları 3 yed~~• ~oner sermaye ışletmelerının Genel Müdürlüğü'ne teslim 
bin 300'ü bulan döner sermaye- analızının yapılmasını amaçlıyor. edileceğini ve Ekim ayı içerisin-
lerin işleyişlerini inceleyen Proje kapsamında Eskişehir'e ile tek düzen muhasebe siste- de ilk sonuçların ortaya çıkaca-
ESAM, Maliye Bakanlığı'na suna- gelen Maliye Bakanlığı heyeti, mine dayalı döner sermayeleri ğını ifade etti. Prof.Dr. Aydın 
cağı raporda bu kuruluşlarla ilgi- Rektör Prof. Dr. Engin Ataç'ı zi- işletmelerin hesap planı ve ra- ayrıca, araştırma sonuçlarına 
li yönetmeliklerde yapılacak de- yaret ederek bir görüşme yaptı. parlama sisteminin hazırlanma- bağlı olarak döner sermayeler 
ğişikliklere ilişkin önerilerde bu- Proje hakkında bilgi veren sı ve uygulamaya konulmasının ile ilgili tüm sistemlerin yeni
lunacak. Türkiye'de 70 yıllık geç- ESAM Müdürü Prof. Dr. Davut hedeflendiğini belirtti . Aydın, den düzenleneceğine dikkati 
mişi olan işletmelerle ilgili proje Aydın, projenin iki aşamadan ikinci aşamada ise ilkine para- çekerek sözkonusu işletmeleri 
ayn ı zamanda üniversitelerdeki oluştuğunu belirterek birinci lel olarak Türkiye genelindeki kapsayan yönetmeliklerin de 
döner sermayelerin bir çatı altın- aşamada üniversitelerdeki dö- döner sermayelerin mali ve araştırma sonuçlarına göre 
da toplanmasını hedefliyor. ner sermayelerin birleştirilmesi ekonomik analiz çalışmalarının değiştirileceğini söyledi. 

YÖK'ün davetlisi olarak Türki
ye'ye Belen Universi~ Grants 
Commıssion üyeleri 1Vzaktan 
eğitim konusunda Ana. U. ile iş
bırliği yapabiliriz" dediler. 

Özgür NEMUTLU H indistan'da çalışmalarını sürdüren L!_ni-
versity Grants Commission (Yüksek Oğ

retim Komisyonu) üyeleri Anadolu Üniversi
tesi'ni ziyaret etti.YÖK'ün davetlisi olarak Tür
kiye'ye gelen komisyon üyeleri, yedi üniversi
tede incelemelerde bulundu. Ankara'daki 
üniversiteleri ziyaret ettikten sonra 9 Haziran 
Salı günü Ana. Ü.'ye gelen komisyon üyeleri, 
Rektör Prof. Dr. Engin Ataç'la görüştü. Ana. 
Ü.'ye yapılan gezinin ağırlıklı olarak uzaktan 
eğitimin Türkiye'deki uygulanışını inceleme 
amaçlı olduğunu söyleyen komisyon üyeleri, 
Açıköğretinı Fakültesi'nin stüdyolarında ince-

lemeler yaptılar. Türkiye'deki eğitim sistemi
nin Hindistan'dakine yakın olduğunu söyle
yen üyeler, uzaktan eğitim alanında Ana. Ü. 
ile işbirliğinin mümkün olduğunu belirttiler. 
Bu konuda üniversite yetkilileriyle görüş alış
verişinde bulunan komisyon üyeleri, 

A.Ö.F'ün teknik olanaklarının standartların 
üstünde olduğunu belirttiler 

Bilgi İşlem Merkezi, T.B.A.M ve Kütüpha
nede de incelemeler yapan Hintli bilimadam
ları Ana. Ü.'nün eğitim ortamından etkilen
diklerini belirttiler. 

Anadolu Haher'in 
Açıköğretim özel sayısı çıkb 
Anadolu Haber'in Açı

köğretim, iktisat ve iş
letme Fakülteleri öğrencileri 
için hazırlanan özel sayısı 
çıktı. Gazetenin özel sayısı, 
Açıköğretim, İktisat ve İşlet
me Fakülteleri'nde okuyan. 
650 bin öğrenciye, geçen 
hafta postalanmaya başladı 
ve postalama işleminin bu 

1 

hafta tamamlanması bekle
niyor. Anadolu Haber Açı
köğretim özel sayısı, üç ay
da bir yayımlanacak. 

Daha önce Açıköğretim 
öğrencilerine Açıköğretim 
Bülteni gönderilmekteydi. 
Bundan böyle Anadolu Ha
ber, Açıköğretim öğrencile
rinin de gazetesi olacak. 

Anadolu Haber 'in 650 bin açıköğretim öğrencisine u 
/aşması için çalışmalar sürüyor 

Yunusemre kampusünü güzelleştirme çalışmaları devam ediyor 

Kampuse yeni çehre 
Burak Mavi y unusemre Kampusü'nde ni-

san ayı içinde başlatılan 
çevre düzenlemesi projesi, kış 
aylarına kadar devam edecek. 
Proje kapsamında kampuse yer
leştirilen bahçe mobilyaları, 
banklar, çöp sepetleri ve yön 
levhalarının tamamı atölyeler ta
rafından üretiliyor. Atölyeler 
Müdürü Necmettin Lakeç, üreti
len tüm bahçe mobilya malze-

melerinin üniversitenin elinde 
bulunan hurda demirlerden ya
pıldığını ve bu sayede mümkün 
olan en düşük maliyetle proje
nin tamamlanacağını ifade etti. 

Lakeç, daha önce bahçeleri 
çevreleyen dikenli tellerin kam
puse çok çirkin bir görüntü ver
diğini ve yerine getirilen bahçe 
mobilyalarının kanıpuse yeni bir 
hava getirdiğini sözlerine ek
ledi. 

Egsoz gazı 
kontrolü 
yaptırdınız mı? 
ARAÇLARIN her yıl yapılması 

gereken egsoz gazı emisyon 
ölçümleri, 25-26 Haziran 
Perşembe ve Cuma günleri, 
Makina Mühendisleri Odası 
yetkilileri tarafından Atölyeler 
Müdürlüğü'nde yapılacak. 
Yasa gereği, her yıl egsoz ga
zı ölçümleri yaptırmayan 
araçlara para cezası uy
gulanıyor. 

Sıcak sulardan 
gereğince 
yararlaudroıyor 

ANKARA Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Baki Canik, 
"Türkiyedeki Sıcak Su Kay
nakları Potansiyeli ve Bunlar
dan Yararlanılması" konulu 
bir konferans verdi. Anadolu 
Üniversitesi Uydu ve Uzay 
Bilimleri Araştırma Enstitüsü 
tarafından Konre Merkezi 
Mavi salonda 12 Haziran Cu
ma günü düzenlenen konfe
ranstaki konuşmasında Ca
nik, Türkiye'de 650 tane sı
cak ve mineralli su kaynağı
nın bulunduğunu ancak bun
lardan gereğince faydanıla
madıığnı söyledi. Sıcak sular
la ilgili çalışmaların ağır yürü
tüldüğünü savunan Canik, sı
cak suların konutların ısıtıl
ması gibi bir çok alanda kul
lanılabileceğini vurguladı. 

Örnek olay 
araştırmaları 
EĞİTİM Fakültesi öğretim üyesi 

Doç. Dr. Seyhun Topbaş, 
"Örnek Olay (Vak'a) Araştır
maları konulu bir konferans 
verdi. 10 Haziran Çarşamba 
günü, Kongre Merkezi Kırmı
zı Salon' da gerçekleşen kon
feransta, birimlerin veya üni
telerin nasıl çalıştığı konusun
daki araştırmalar ele alındı. 

Başsağlığı 
Prof.'i)r. Yılı;oaz Ürper1i1J 

ağ;:d;>.fyi 
Recep ürper, 

Yrci. D;C;)Ç'.Dr. Tufan 
Çakır'ın babası 
Adnan Çakır, 

Yrd.Ooç.Or. Leman 
Bilgi'nin babası 
Sami pinçer 

ve Halkla ilişkiler per
soAelinden Yasemin 

Batmaz' ın babası 
Remzi Batmaz 
vefat etmiştir. 

Anadolu Haber olarak 
vefat edenlere Tanrı'dan 
rahmet, yakınlarına ise 
başsağlığı diliyoruz. 



İnceleme 

Turizm sezonu durgun haşladı 
Yabancı turist sayısında 
önemli oranda düşüş ya
şanırken turizmciler dur
gunluğun geçici olduğu
nu ve önümüzdeki aylar
da turizm etkinliklerinin 
yeniden canlanacağını 
söylüyorlar. 

Kemal İ. COŞKUN 

Türkiye'nin en önemli gelir kay
naklarından bir tanesini oluşturan 

turizm sektöründe yaz sezonundaki 
hareketlilik belkentilerin altında kal
dı. Özellikle Dünya Kupası'nın baş
laması ve Yunanistan'daki devalüas
yon ülkemize gelen yabancı turist sa
yısında azalmaya yol açtı. Bu durum 
da fiyatların saptanmasında ve rezer
vasyonlarda belirsizliklere neden 
oluyor. Ayrıca Türkiye'deki turizm 
kalitesinin yükselmesine bağlı olarak 
fiyatlların artması da yabancı turist 
sayısındaki azalmanın bir başka ne
deni olarak gösteriliyor. Öte yandan 
hava sıcaklığının mevsim normalleri
nin altında seyretmesi ve okulların 
henüz tatile girmemesi gibi etkenle
rin de yerli turistlerin sayısında azal
maya neden olduğu belirtiliyor. Bu
nunla birlikte turizmciler bu duru
mun yaz boyunca sürmeyeceğini ve 
özellikle Temmuz ayının ortaların
dan itibaren ülkemizdeki doluluk 
oranının yeniden artacağını kaydedi
yorlar. 

Durgun bir sezon yaşayan Ege ve Akdeniz sahilleri dört gözle 
Dünya Kupası'nın bitmesini bekliyor. 

Turistler Fransa'ya gitti 
Dünya Kupası 1nın başlaması bin

lerce futbolseverin Fransa'ya akın et
mesine neden olurken, pek çok insa
nın da tatil programlarını ertelemele
rine yol açtı. Bununla birlikte 12 
Temmuz'da bitecek olan Dünya Ku
pası'ndan sonra pekçok insanın Ak-

deniz kıyılarına akın edeceği tahmin 
ediliyor. Diğer yandan Yunanis
tan'da gerçekleşen devalüasyon so
nucu Drahmi'nin değer kaybetmesi 
ucuz tatil peşindeki turistlerin de Yu
nanistan', tercih etmelerine sebep ol
du. 

Turizm firmaları iyimser 
Eskişehir'deki turizm kuruluşları ise 

hazırlıklarını tamamladıklarını ve re
zervasyonlara devam ettiklerini ifade 
ediyorlar. Altes Turizm firmasının 
yetkilileri Dünya Kupası 1 nın Türkiye 
turizmini olumsuz etkilediğini belir
terek, kupa sonrasında bir hareketli
lik beklediklerini söylediler. Yabancı 
turistlerin sayısında gözle görülür bir 
düşüş yaşandığını kaydeden firma 
yetkilileri buna karşın önümüzdeki 
aylarda turizm yörelerinde 
doluluğun artacağını söylediler. 

Yöre Turizm'in bir yetkilisi ise her 
sezon başında bu durumun yaşan
dığını ve durgunluğun yapay ol
duğunu kaydetti. Yetkili ayrıca İspan
ya, Yunanistan ve Akdeniz adalarının 
tam kapasiteye ulaşmasıyla turist
lerinde Türkiye'ye kayacağına dikkat 
çekti. 

Her yıl yüzlerce teknenin konakladığı Bodrum Marinası 
sakin günler geçiriyor. 

Turizm şirketlerinin yetkilileri, 
fiyatların düşüp düşmeyeceğinin ise 
doluluk oranına bağlı olacağını söz
lerine eklediler. 

T•I· l'.)rı:.ınl 
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11.:/!.ıl PACKAAD 

Ken 

Alaturka 
fast food 

17-23 Haziran 1998 

Fast food'un alaturkası olur mu demeyin. Olu
yormuş. Geçtiğimiz hafta bunu öğrenme fırsa

tını buldum. Dünyanın en büyük işletmelerinden 
biri olan Mc Donalds'ın Eskişehir şubesi standart
lara savaş açmış da haberimiz yok. Bildiğiniz gi
bi fast food restoranların en büyük özeli iki eri ser
vissiz olmaları ve size anında yemek sunmaları
dır. Yani bir kasiyer bir siz bir de hamburgeriniz. 
Oysa Eskişehir Mc Donald's bu tür tabuları yıkmış 
ve adeta "Beklenmeden yenilen yemek, yemek 
sayılmaz" diyerek bütün fast food kültürünü orta
dan kaldırmış. 
Doğrusu geçtiğimiz cuma günü bunu kendimle 

tartışacak vaktim hiç olmadı. Okuldan çıktığımda 
yemeğe en çabuk ulaşabileceğimi düşündüğüm 
Mc Donald's'a gittim ve kasada güler yüzüyle be
ni bekleyen kasiyere siparişimi verdim. Beş daki
ka kasanın önünde siparişlerimin gelmesini bek
ledikten sonra kasiyer tarafından önüme tam da 
siparişlerini verdiğim yiyecekler konuldu. O ka
dar açtım ki daha kasanın önündeyken bir parça 
patatesi atıverdim ağzıma. Patates boğazımdan 
geçti geçmedi bir Mc Donalds görevlisi önümden 
tepsiyi aldı ve hiç tanımadığım insanların oturdu
ğu bir masaya bıraktı. Anlaşılabileceği gibi yiye
cekler benim değilmiş. Utangaç bekleyişim de
vam ediyordu ki kasiyer "Siz masanıza oturun 
ben size siparişlerinizi göndereyim" dedi. Çaresiz 
kendime bir masa bulup beklemeye devam ettim. 
Tam yirmi dakika sonra(yani açlıktan bayılmak 

üzereyken) yemeğim masama geldi. Geldi gelme
sine ama benim artık hamburgere değil ülserime 
çare bulacak bir doktora ihtiyacım vardı. Bir diğer 
sorunu restorandan çıkarken yaşadım. Her Mc 
Donald's'ta olduğu gibi yiyecek artıklarını çöp 
kutusuna boşaltacağım, sanıyordum, ama olma
dı. Mc Donalds'ın görevlisi bana kıyamadı. Elim
de tepsim tam yerimden kalkıyordum ki görevli 
yapıştı tepsiye 11 Bu benim görevim" diyerek kaptı 
elimden. Kısa zamanda karnımı doyurabilmek 
için girdiğim fast food restorandan ancak yirmi 
dakika sonra amacıma ulaşabilmiştim. Bir de lah
macun süresinde yapılan hamburgere on lah
macun ücreti ödemiştim. Bir kültürün uygar yan
larını bir kenara bırakıp parasal yönlerini ken
dimize çektiğimize bir kez daha tanık oldum. 
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·Kampus sanatla güzel 
Atilla Önver 

Heykel Bölümü son 
sınıf öğrencileri 

Bülent Ayvaz, Toy
gan Eren, Heniye 
Oğuzalp ve Aydın 
Önder'in bitirme 
projesi kapsamında 
hazırladıkları heykel 
projeleri Japon 
Bahçesi'ne yerleş
tirildı. Mekan ve 
heykel bütünleş
mesi konusunu 
içeren bitirme pro-
jeleri, jüriden 
onay aldıktan 
sonra Japon Bah
çesi'nde öğrenci
lerin kendi seçtikle
ri yerlere yerleştiril
di. Öğrencilerin 
bir aylık ve yo- ".c.-::t~ 

ğun bir çalışma temposuyla orta
ya çıkardıkları eserler, Rektör 
Prof. Dr. Engin Ataç'ında içinde 
bulunduğu jüriden büyük ilgi gör
dü. 

Öğrenciler, "Bu emeğimiz kar
şılığında eserlerimizin kampusü
müzde ve bizim belirlediğimiz 
yerlerde sergilenmesi bizim için 
gurur verici" dediler. 

Güzel SanatJar Fakültesi Heykel Bölümü öğrencileri 
heykel çalışmaları Japon Bahçesi'nde yerlerini aldı. 

Heykellerin yerleştirildiği yerler 
ve temel özellikleri şöyle: 

Bülent Ayvaz'ın bekleyiş tema-
sı üzerine kurulu kavramsal çalış

ması beş parçadan oluşuyor. Büyük 
ve küçük parçaların bütünlüğü ilke
siyle ortaya çıkan mermer heykel, 
Anadolu Otel'in arkasında bulunan 

açık alanda sergileniyor. 
Toygan Eren'in eseri 
ilüstrüratif bir heykel 
çalışması. yuvarlak 
formların keskin hat-
lardan ayrılması il-

kesiyle yapıla!, ça
mur kalıp üzerine 
polyester dökü
müyle hazırladığı 
bu eser de büyük 
havuzun üst bö
lümünde yer 
alan adacıkta 
sergileniyor. 

Heniye 
Oğuzalp'in yi
ne aynı teknik
le yaptığı ve 
mekana çok 
iyi uyum 
sağlayan pol
yester heykel 

çal ışması,bü
yük havuzun arka-

sında bulunana kü
çük havuzcukta yer alıyor. 

İrlanda rriyatrosu 'ndan örnekler 
Devlet Konservatuvarı öğrencileri İrlanda Tiyatro
su'nun önemli yazarlarından Lady Gregoıy ve 
J. M. Synge'nin oyunlarını sergilediler. 
Erdal Küçükkömürcü'nün yönetimiyle Lady 

► Dereye Vuran C~öıge 

Devlet Konservatuvarı 15 
Haziran Pazartesi akşamı 

Uygulama Sahnesi'nde Seyirci
lerin karşısına iki kısa İrlanda 
oyunuyla çıktılar. 

Birer perdelik oyunlar izleyici
den büyük ilgi gördü. L. A. Gre-

ÇİZGİMİZ/2.\l ~l 

gory yazdığı ilk oyun olan "Ku
laktan Kulağa" adlı oyunu Erdal 
Küçükkömürci.i yönetti. Olduk
ça eylenceli olan oyun, dediko
duya dayanan bir haberin ger
çek olandan daha etkili ve güçlü 
olduğu tezini işliyor. 

Gregory'nin "Kulaktan Kulağa" adlı ve Ergin Orbey 
danışmanlığında, Hasan Şahintürk yönetimiyle 
J. M. Synge'nin "Dereye Vuran Gölge" adlı oyunları 
izleyici karşısına çıktı. 

► Kulaktan Kulağa 

Devlet Konservatuvarı öğrenci
lerinin sergilediği ikinci oyun 

ise kimsesiz topraklarda çiftçilikle 
geçinen ve yaşamlarında hiçbir de
ğişiklik olmayan, çöpçatan aracılı 

Atila Özer 
... 

ğıyla evlenen insanların bir kesitini, 
aşksız evlilik gerçeğini konu alıyor. 
Hasan Şahinti.irk'ün yönettiği oyun
da Konservatuvar öğrencileri 
başarılı bir oyunculuk sergilediler. 

Sinemalarda 
► Mavi Arı 
©Sel . . 

~})) .... - -.1:'i 
~-

(İyi bir macera filmi) 
Seans: 14:30, 16:45, 19:00, 
21 :15 

, 
• 

► Yeşil Arı 
© Şifre Merkur 
(İlginç bir konu) 
Seans: 14:30, 16:45, 19:00, 
21 :15 
► Kırmızı Arı 
© Derin Darbe 
(Muhteşem efektler) 

Önkayıtlar 
haşlıyor 
DEVLET Konservatuvarı Sahne 
Sanatları Bölümü Tiyatro Ana
sanat Dalı Oyunculuk Sanat 
Dalı'na sınavla öğrenci alına

cak. 10-21 Ağustos tarihleri 
arasında gerçekleştirilecek ön
kayıtlar Ana. Ü. Yunusemre 
Kampusü Devlet Konservatu
varında yapılacak. 31 Ağus
tos- 7 Eylül tarihleri arasında 
yapılacak olan yetenek sınavı
na ilişkin bilgileri içeren kata
log Devlet Konservatuva
rı'ndan edinilebiliyor. 

Arif Aşçı 
EFSAD'da 
ESKİŞEHİR Fotoğraf Sanatı Der
neği (EFSAD)'nin Cumartesi 
etkinlikkleri devam ediyor. 20 
Haziran l 998'de ünlü fotoğ
rafçı Arif Aşçı'nın fotoğraf 
gösterisi ve söyleşisi yer alı
yor. Asya ve doğu gezileriyle 
tanıdığımız Aşçı, EFSAD'ın 
Sakarya Cad. No:l 'deki mer
kezinde fotoğraf severlerle 
buluşacak. 

İrlanda 
Tiyatrosu üzerine 

DEVLET Tiyatrosu Dramaturg
larından Canan Kırımsoy, İr
landa Tiyatrosu üzerine bir 
şöyleşiye katıldı. Ana. Ü. 
Devlet Konservatuarı Dene
me Sahnesi'nde 15 Haziran 
Pazartesi günü gerçekleşen 
söyleşinin açılış konuşmasını 
Devlet Tiyatroları Baş Rejisö
rü Ergin Orbey yaptı. 
Kırımsoy konu~masında İr
landa Tiyatro tarihinin 
1900'lü yıllara dayandığını, 
İrlanda Tiyatrosu'da gerçek
leşen bu gecikmenin sömür
geci devletlerin İrlanda üze
rindeki baskılarından ve bu
na bağlı olarak İrlanda halkı
nın fakir oluşundan kaynak
landığını söyledi. İrlanda 
kültürüne dair yazılı kaynak
ların azlığına dikkat çeken 
Kınmsoy, İrlanda kültür yapı
sının diğer ülke kültürlerin
den oldukça farklı olduğunu 
dile getirdi. 

Seans: 14:30, 16:45, 19:00, 

21 :15 

► Kılıçoğlu 1.Salon 
© Büyük Umutlar 

(Bir klasik derlemesi) 

Seans: 11 :00, 14:30, 18:00, 

21 :15 

► Kılıçoğlu 2.Salon 
© Kaybedenler 

(Seyredilmeye değer bir film) 

Seans: 11 :00, 14:30 

18:00, 21 :1 S 
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Eskişehir intiharda 
üçüncü sırada 

Özgür NEMUTLU 
Anadolu Üniversitesi Eskişehir 

Sosyal ve Ekonomik Araştırmalar 
Merkezi, 1 O Haziran Çarşamba 
günü Eskişehir'de yaşanan inti
harlarla ilgili bir konferans dü
zenledi. "Eskişehir'de İntihar Ol
gusunun Sosyal ve Demografik 
Değişkenler Açısından Değer
lendirilmesi" başlığı altında 
KQngre Merkezi Mavi Salonda 
gerçekleşen konferansa Arş. 
Gör. Zerrin Sungur konuşmacı 
olarak katıldı.. Eskişehir Valisi 
Ali Fuaat Güven,Eskişehir Emni
yet Müdürü Aydın Genç ve bir 
çok Emniyet mensubunun katıl
dığı konferansın açılış konuşma
sını yapan Sosyal Bilimler Ensti
tüsü Müdürü Prof. Dr.Enver Öz
kalp, 1996 yılında Eskişehir'de 
intihar olaylarının artması üzeri
ne Eskişehir Valiliği'nce artışın 
nedenlerinin araştırılması için 
birimlerine teklif geldiğini ve bu
nun üzerine Arş. Gör. Zerrin 
Sungur'un tez çalışması olarak 
araştırmaya başladığını söyledi. 
Araştırma sonucunda intiharların 
çoğunlukla toplumsal kaynaklı 
sorunlardan kaynaklandıığnın 

Eskişehir'de 
gerçekleşen intihar 
olaylarıyla ilgili 
konferans veren 
Sungur "İntiharları 
önleyebilecek 
merkezler kurulmalı" 
dedi. 
ortaya çıktığını belirten Özkalp, 
bireysel bir eylem olan intiharın 
nedeninin toplumsal olmasının 
ilgi çekici olduğunu kaydetti. 
Özkalp'den sonra söz alan Sun
gur ise konuşmasında bir insanın 
intihar etmesinin kökeninde• bir 
çok sorunun olabileceğini ve in
tiharın, çevresindekileri uyarma, 
toplumsal ilişkilerde yaşanan dü
zensizlikleri önleme gibi amaç
larla gerçekleşebileceğini kay
detti. Eskişehir'de 1974'den bu
yana 592 intiharın gerçekleştiği
ni belirten Sungur, intihar olayla
rınının dağılımında 15-24 yaş 
arasındaki kişilerin ağırlıkta ol
duğuna dikkat çekti. İntihar eden 
kişilerin çoğunlukla kent kökenli 
olduklarına işaret eden Sungur 
mesleki dağılımda ise intihar 
olaylarının ev kadınlarında 
yoğunlaştıığını vurguladı. Es
kişehirin intihar olaylarında Tür
kiye genelinde üçüncü sırada ol
duğunu söyleyen Sungur, 
alınacak önlemlerin başında in
tihar olaylarını önlemek 
amacına yönelik merkezlerin 
kurulmasının geldiğini vur
guladı. 

DUYURULAR 

Satılık Fotoğraf Makinası 
Zenit 122 

Haluk Birsen 
Tel:1790 

Satılık Bisiklet 
Peugeot Explorer MTB 

Serbülent Aksayar 
Tel: 2171243 

Satılık Cep Telefonu 
Ericson GA 628 

Turcsell 
Erdinç Yılmaz 

Tel: 2631 

Satılık Ev 
Üniversite Evleri Dublex 

120m2 D-53 
Turgut Kutlu 

Tel: 1250-1264 

Şile'de tatil olanağı 
Anadolu Universitesi Araştırma ve Uygulama Merkezi 

Şile Oteli'nde üniversite personeline indirimlı tatil olana
ğı sunuluyor. Hafta içi, universite personefine 4 milyon, 
hafta sonu 5 milyon olarak belirlenen otel ücretleri tam 
pansiyon (sabah+öğle+akşaınyenıeği) olarak uygulanıyor. 

Eskişehir Valisi Ali Fuaat Güven,Eskişehir Emniyet Müdürü Aydın Genç ve bir çok 
Emniyet mensubu katıldı. 

9. Ulaştırma Şôra~ı toplandı 
Dokuzuncusu düzenlenen UlaŞtırma ŞOrası'na Anadolu Üniversite
si'nden dokuz öğretim üyesi katıldı. Cumhurbaşkanı Süleyman 
Demirel de şurada bir konuşma \'.'aptı. 

9 uı a Şurası 8-1 o li, Prof. Dr. Murat Barkan, 
• H fürirılerinde Ur'.a- Prof'. Or. A ... H'afuk Yüksel, 

sında Ankara'dayapıidı. Ulaş- Doç. Dr. Mete Koçkar, Doç. 
tırma Bakanlığı Araştırma Dr. Mustafa Tuncay, Dcıç. Dr. 
Planlama ve Koordinasyon Mustafa Çakır, Doç. Dr. Mu~
Kurulu Başkanlığı'rım düzen- tafa Öç, Öğr. Grv. Korhan Oy
lecliği şuraya, kamu ve özel man, Öğr. Grv. Hakan Oktal 
sektör kuruluşları, sivil toplum da katıldı. 
örgütleri ve üniversite temsil- Şuraya karayolu, demiryolu, 
cilerinin katılımıyla gerçekleş- clenizyolu, ve havayolu ulaş
tı. tırması ile boru hatları, haber-
Şuraya ~nad@lu Üniversite- leşme ve 21 yf,)ıyıl ulaştırma 

si'nden Prof..Dr,fe\ıı;i SL)tme- polutikası başhkları altında ye• 

• 

di ayn komisyon oluşturuldu. 
9. Ulaştırma Şurası, sonuç bH
girgesinin 1 O Haziran'da 
Cumhurbaşkanı Süleyman 
Demirel'in huzurunda okun
masıyla tamamlandı. Şurada 
bir konuşma yapan Cumhur
başkanı Süleyman Demirel; 
enerji, taşımacılık ve haberleş
menin bir ülkenin temel taşı 
olduğunu belirterek bu alan
lardaki gelişmeyle Türkiye'nin 
atılım yaRı3~ileceğini söyledi. 

Rektör, Köln Bürosu'nda 
Ken:ı_al COŞKUN 

Anadolu Universitesi 
Rektörü Prof. Dr. En

gin Ataç başkanlığında, 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Fevzi Sürmeli, Prof. 
Dr. Levent Kılıç, Sivil Ha
vacılık Yüksekokulu Mü
dürü Doç. Dr. Mustafa 
Öç'den oluşan heyet Batı 
Avrupa'daki çalışmaları 
izlemek için Fransa ve 
Almanya'nın Köln'de in
celemelerde bulundu. 
Rektör Ataç, "Alman
ya'daki öğrenci sayımız 
şu anda 2 bin 167, Al
manya' da 1 O yı I önce fa-

aliyete geçen üniversite
mizin bu kadar kısa bir 
sürede bu duruma gel
mesi sevindirici bir olay. 

Gelecek yıllarda Al
manya'daki kontenjanın 
arttı rıl mas, n ı düşü nüyo
ruz. Gereklı çalışmalar 
sonrası uygulamaya ge
çeceğiz. 
Ayrıca yüksek öğretim 

sınavları Almanya içinde 
başta Köln olmak üzere 6 
şehirde, Avrupa'da ise 5 
başkentte 
yapıla
cak" 
dedi. 

Rektör Ataç baş
kanlığındaki 
heyet Batı 
Avrupa'daki 
uzaktan 
öğretim 
sistemi ile 
ilgili 
temaslarda 
bulundu. 
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Konservatuvar' dan futbol resitali 
1998 Fakülte/Yük

' sekoku l lar Kupası 
Eleme Grubu'nun 
açılış , . 

Konservatuvarı, 
, Eğitim'i 8-2 

yenerek 
A Grubu'na 
yükselmeye 
hak kazandı. 

Galip ÖZfÜRK 

Fakülte/Yüksekokullar Ku
pası Eleme Grubu'nun 

açılış maçı 12 Haziran'da 
Eğitim ile Devlet Konserva
tuvarı arasında oynandı. 
Maça Devlet Konservatuvarı 

Zafer-Bülent-Özcan-Tevfik
Güven-Bekir-Bayram-Necati
Korgül-Rıdvan-Turgut, Eğitim 
ise Turgut-Erdel-Sabri-Bülent

, Celal-Mehmet-Cemal-Barış-
Murat-Halil-Bahadır onbirleri 

ile karşılaşmaya başladı
lar. 

Maça çok hızlı baş
layan Dev.Kons., 12. 

dakikada Bayram, 17. 
dakikada Turgut, 24. da

kikada Rıdvan'ın gol
leriyle 3-0 öne geçti 
ve ilk yarı bu skorla 

sona erdi. 
İlk ya

rıda 24 
dakika
da üç 

İ.İ.B.F., Bozüyük'e acımadı 
İ.İ.B.F. baştan sona üstün oynadığı karşılaşma
da Bozüyük'ü gol yağmuruna tuttu (7-1 ). 

11 Haziran günü saat 18:15' 
te oynanan karşılaşmaya 

İ.İ.B.F. çok hızlı başladı, ancak 
ilk golü 29. dakikada buldu. Ay
han sağdan aldığı topla ceza sa
hasına girdi ve kaleci Bülent'i de 
çalımlayarak topu filelere gön
derdi(l-0). 

36. dakikada kullanılan kor
ner atışında Rahim topa elle mü
dahale edince hakem penaltı 
noktasını gösterdi. Atışı kullanan 
Mithat farkı ikiye çıkardı. 

ilk yarı 2-0 İ.İ.B.F.'nin üstünlü
ğüyle sona erdi. İkinci yarıya da 
iyi başlayan İ.İ.B.F. , 51. dakika
da, Selami ' nin arapasında topla 
buluşan Hasan'ın şık vuruşuyla 
üçüncü golü de buldu. 

tünden topu aşırttı ve durum 4-0 
oldu. 60. dakikada ortalanan to
pa Bülent çıkmakta tereddüt 
edince, pozisyonu iyi takip eden 
Ayhan kafayla beşinci golü kay
detti. 

63. dakikada Ayhan'ın müthiş 
arapasında Selami önce Hakan'ı 
daha sonra da kaleci Bülent'i ça
lımlayıp farkı altıya çıkardı. 

İ.İ.B.F. kalesine çok nadir ge
lebilen Bozüyük, 65. dakikada 
bir penaltı kazandı. Suat topa 
yükseldiği anda Selami 'nin mü
dahalesiyle karşılaştı ve hakem 
penaltı noktasını gösterdi. Ha
kan'ın penaltı vuruşu direğe çar
parak ağlara gitti ve Bozüyük ilk 
golünü kaydetti(6-1 ). 

gol bulan Dev. Kons, ikinci ya
rıya da golle başladı. 48. daki
kada, Öz.can'ın kullandığı ser
best atışta topa iyi yükselen 
Turgut kafayla topu ağlara 
göndererek, farkı dörde çıkar
dı. 

51. dakikada Özcan'ın orta
sına çıkan kaleci Turgut kaya
rak düşünce, boşta kalan topu 
Turgut ağlara göndererek ken
disinin üçüncü, takımının be
şinci golünü kaydetti. 

58. dakikada ceza sahası dı
şında topla buluşan Bayram'ın 
düzgün şutu kaleci Turgut'un 
şaşkın bakışları arasında ağlara 
takıldı(6-0) 

Bu golden 1 O dakika sonra 
Turgut'un pasında topla bulu
şan Rıdvan kaleci Turgut ile 
karşı karşıya kaldı. Kalesinden 
çıkan Turgut zeminin azizliği
ne uğrayıp yere düşünce Rıd
van' a sadece topa dokunmak 
kaldı(7-0). 

73. dakikada Turgut ceza sa-

hası dışından mükemmel vur
du ve takımına sekizinci golü 
kazandırdı. 

76. dakikada Eğitim'den Ha
lil sahneye çıktı. Ceza sahası
nın içinde topla buluşan Halil 
düzgün bir vuruşla Eğitim'in 
ilk golünü kaydetti. 

80. dakikada ceza sahası dı
şından kullanılan serbest atışta 
Halil topu doksana gönderdi 
ve maça son noktayı koydu(8-
2). 

Günün diğer maçında Bile
cik-Edebiyat'ı 3-1 mağlup ede
rek A Grubu'nun dördüncü ta
kımı olmaya hak kazandı. 

Konservatuvar' dan 
Açıkögretim Dersleri 
15 Haziran günü oynanan 

karşılaşmada A Grubu'nun bir 
diğer iddialı ekibi Açıköğretim 
ile karşılaşan Dev. Kons. maça 
golle başladı ve 5. dakikada 
Korgül'ün attığı golle 1-0 öne 
geçti. İlk yarı bu sonuçla ta-

mamlanırken ikinci yarıya da 
ataklarla başlayan Dev. Kons. 
57. dakikada penaltı kazandı. 
Korgül'ün Coşkun tarafından 

ceza sahası içinde düşürülme
siyle kazanılan penaltıyı Neca
ti gole çevirdi ve durum 2-0 ol
du. 
Rıdvan orta sahadan kaptığı 

topla ceza sahasına hareket
lendi, kaleci Eyüp'ü de çalım
layıp, 75. dakikada üçüncü 
golü kaydetti. 

Farkı artırmak için rakip ka
leye yüklenen Dev.Kons. 75. 
dakikada Rıdvan ile skoru 4-
0'a taşıdı ve maç bu sonuçla 
sona erdi. 

A Grubu maçlarında A.Ö.F., 
Bilecik'i ve Dev.Kons da· Mü
hendislik'i 4-1 mağlup ettiler. 
B Grubu'nda ise Eczacılık 

İ.İ.B.F.'yi 4-1, G.S.F. de 
S.H.Y.O.'yu 2-1 mağlup etti
ler. 

Maça hızlı başlayan ve ilk golü atan i.B.F.'nin nefesi yetmedi · 
Üçüncü golü kaydeden Ha

san, 52. dakikada, kalesinden 
öne doğru çıkan Bülent'in üs-

73. dakikada Tarık'ın uzun 
pasına hareketlenen Murat'ın 
vuruşu ağlara gitti ve maç 7-1 
sona erdi. 

Basketbol ve ten is 
yaz oku I u açı I ıyor 

Güzel Sanatlar_, İletişim 'i dörtledi 

ANADOLU Üniversitesi Spor Kulübü tarafından organize edi
len tenis ve basketbol yaz okulları 22 Haziran'da başlıyor. 
Basketbol yaz okulu ve Basketbol Altyapı seçmeleri 6-1 O, 
10-14 ve 14 ve üstü olmak üzere üç yaş grubundan oluşu
yor. Kursun 1. dönemi 22 Haziran-12 Temmuz, 2.dönemi 
ise 27 Temmuz-29 Ağustos tarihleri arasında devam edecek. 
Kursun dönem ücreti 16 milyon, sezon ücreti ise 1 O milyon 
olarak belirlendi. 
Tenis yaz okulu hafta içi hergün yapılacak. Yaş grubu 7-18 
olarak belirlenen Yaz Okulu'nun 1. dönemi 22 Haziran-24 
Temmuz, 2. dönemi 27 Temmuz-28 Ağustos arasında yapı
lacak. Kursa bir dönem katılmak isteyenler 6, iki dönem 
katılmak isteyenler 1 O milyon ödeyecekler. 

B Grubu öneleme karşılaşmasında Güzel Sanatlar, İletişimi farklı bir 
skorla eleyerek grup karşılaşmalarına katılmaya hak kazandı(4-1 ). 

11 Haziran günü saat 12 :15'te oynanan 
karşılaşmada G.S.F. Adnan, Hicri, Aziz, 

Bedri, Rüştü, Osman, Gürkan, Haluk, Ahmet, 
Alper, Hakan onbiri ile, İ.8.F. ise Erdenı, Mu
zaffer, Öge, Hakan, Hasan, Ferruh, Nezih, 
Hakan Uğurlu, Ufuk, Mehmet, Mert'den olu
şan kadrosuyla sahada yer aldılar. 

Maça daha iyi başlayan İ.B.F. 8. dakikada 
Mehmet'in golüyle 1-0 öne geçti. 

Golü yiyen G.S.F., i.B.F. kc1lesine hücum et
meye başladı ve 12. dakikada Bedri'nin ceza 
sahası dışından attığı sert şutla beraberliği sağ
ladı. 

18. dakikada ilk golün sahibi Bedri'nin pa 

sında Mehmet pozisyonu iyi değerlendirdi ve 
G.S.F.'yi 2-1 galip duruma taşıdı. 

İkinci golü bulduktan sonra rahatlayan 
G.S.F., İ.B.F. kalesinde fark aramaya başladı. 
24. dakikada kaptığı topla ceza sahasına gıren 
Alper topu filelere taktı ve durum 3-1 oldu. 

30. dakikada maçın kahramanı Bedri, hare
ketlenen Ahmet'e çok iyi pas çıkardı. Bomboş 
pozisyonda ceza sahasına giren Ahmet, kale
ci Erdem'i de çalımladı ve dördüncü golü 
kaydetti. 

Bu dakikadan sonra maçta başka gol olmaz
ken, bu sonuçla G.S.F. B grubunun üçüncü ta
kımı oldu. 
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Öğrenciler, düzenledikleri mezuniyet balolarında eğlenirken, eski mezunlar da biraraya gelerek anılarını tazelediler 

Anadolu Üniversitesi'nin 40. 
Yılı'nda mezun olan öğrenci
ler, 4 yılın ardından 
okullarından 
ayrılırken 
anı yüklü 
bir gece 
yaşadılar. 
Eski mezun
lar da uzun 
yılların 
ardından 
yeniden bir 
araya gelme 
fırsatı buldular . 

Atilla Ônver 
Eski mezunlar ve y_eni mezun olacak 

öğrenciler Ana. U. 40. yılında dü
zenledikleri mezuniyet balolarında eğ
lendiler. Eski mezunlar acı tatlı anılarla 
doldurdukları öğrencilik yıllarını anar
ken yeni mezunlar da atılacakları iş ya
şamına girmeden önce derin bir soluk 
aldılar. 

Yeni mezun olan öğrenciler 
Yeni mezun olan öğrenciler fakültele

rine göre kendi seçtikleri gün ve mekan-

Güzel Sanatlar 
Fakültesi öğretim 
üyeleriyle aynı masayı 
paylaşan Prof. Dr. 
Engin Ataç ve eşi balo
da GSF öğrencilerinin 
coşkusunu paylaştı. 

Eskişehir Büyükşehir 
Belediyesi Başkanı 

Orhan Soydaş Sosyoloji 
Bölümü öğretim 

üyeleriyle güzel bir gece 
geçirdi. 

larda sevdikleriyle buluştular. Edebiyat 
Fakültesi Sosyoloji Bölümü öğrencileri 
Ticaret Sarayı'nda 12 haziran Cuma ak
şamı mezuniyetlerini kutladıkları gece
ye Eskişehir Büyükşehir Belediye Başka
nı Orhan Soydaş da katıldı. 

ve fakülte yönetimi de katıldı. Gecede 
öğrenciler kendi aralarında bir de çeki
liş düzenlediler. Katılımın yoğun olduğu 
baloda son sınıf öğrencileri mezuniyet
lerini neşeyle kutladılar. 

Hukuk Fakültesi balosu 
Hukuk Fakültesi öğrencierinin mezu

niyet balosu ise 15 Haziran Pazartesi 
Akşamı Hayal Kahvesi'nde saat 
20:00'de başladı. Dansla dolu gece, geç 
saatlere kadar sürdü. 

GSF balosu 
Güzel Sanatlar Fakültesi mezuniyet 

balosunu 13 Haziran Cuma günü Ekrem 
Restorant'da gerçekleştirdi. Saat 20'de 
başlayan balo geç saatlere kadar devam 
etti. Baloya Rektör Prof. Dr. Engin Ataç Bir diğer mezuniyet etkinliği de, eski 

1978-1980 yı/1/arı 
mezunları öğrencilik 
yıllarında ders aldıkları, 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Nüvit Gerek ile 
beraber eski günlerini 
andılar. 

Hayal Kahvesi'nde 
Mühendislik 

Mimarlık Fakültesi 
eski mezunları 
tekrar biraraya 

geldiler. 

Güzel Sanatlar Fakültesi, 
Edebiyat Fakültesi 

Sosyoloji 
Bölümü, Hukuk 

Fakültesi 
öğrencileri 

düzenledikleri 
balolarda 
öğretim 

üyeleriyle 
beraber 
coştular. 

mezunların bir araya gelmesi oldu. 
1978-1980 yılları eski adıyla İktisadi ve 
Ticari İlimler Akademisi öğrencileri 
Akademik Kulüp'de biraraya geldiler. 

İİBF balosu 
Aradan geçen uzun zamana rağmen 

bir araya gelerek eğlenen eski öğren
ciler hasret giderdiler. 
Öğrencilik yıllarında kendilerine ders 

veren Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Nüvit 
Gerek ile aynı masayı paylaşan eski 
mezunlar, okul yıllarını yadettiler. 


